
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 11/06/2021 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Χιλιάδες αιγοπροβατοτρόφοι δεν εισέπραξαν την “συνδεδεμένη 

ενίσχυση”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Κάθε χρόνο, οι κτηνοτρόφοι, κατά την σύνταξη της δήλωσης «ΟΣΔΕ», δήλωναν τον 
αριθμό των ζώων τους και την ποσότητα γάλακτος που ανέμεναν για να εισπράξουν την 
“συνδεδεμένη ενίσχυση”. Φέτος, όμως άλλαξε πολιτική ο “ΟΠΕΚΕΠΕ”. Τον Δεκέμβριο 
του 2020, εξέδωσε ανακοίνωση, στην οποία καλούσε τους αιγοπροβατοτρόφους να 
κάνουν τροποποιητικές δηλώσεις στα “ΚΥΔ”, για τον αριθμό των ζώων και τις 
αναμενόμενες ποσότητες γάλακτος. Όμως, από τις αρχές του 2021, τα “ΚΥΔ”, λόγω των 
προβλημάτων του “ΟΠΕΚΕΠΕ”, έχασαν την πιστοποίηση και δεν μπορούσαν να μπουν 
στην πλατφόρμα του “ΟΠΕΚΕΠΕ” για να γίνουν οι τροποποιήσεις. Ως εκ τούτου, αρκετοί 
αιγοπροβατοτρόφοι δεν πρόλαβαν να τις κάνουν. Έτσι, χιλιάδες κτηνοτρόφοι δεν 
πληρώθηκαν, σε μια δύσκολη χρονιά, λόγω και της αυξημένης τιμής στις ζωοτροφές. 
Επίσης, στην Καστοριά υπάρχει σοβαρό πρόβλημα, καθώς, το 47% των εκεί 
κτηνοτρόφων δεν εισέπραξαν τα προσδωκόμενα χρήματα, λόγω της μειωμένης 
απόδοσης στο γάλα, εξαιτίας του καταρροϊκού πυρετού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε, άμεσα, ώστε ο «ΟΠΕΚΕΠΕ» να επαναφέρει σε ισχύ την 
πρότερη πρακτική και να καταστεί εφικτή η επαναπιστοποίηση των «ΚΥΔ», προς ορθή 
διαχείριση των ανωτέρω δηλώσεων, το συντομότερο δυνατόν, επειδή οι 
αιγοπροβατοτρόφοι έχουν ανάγκη τα χρήματα της ως άνω «συνδεδεμένης ενίσχυσης» 
για την επαγγελματική τους επιβίωση; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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